
Rada Miejska w Solcu Kujawskim 

 

Protokół nr LXXV/23  

LXXV sesja odbyta w dniu 27 października 2023 r.  

Obrady rozpoczęto 27 października 2023 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:00 tego 

samego dnia. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

 

W posiedzeniu wzięło udział Radnych. 

Obecni: 

1. Bartłomiej Czaki 

2. Agnieszka Dorawa 

3. Justyna Gapska 

4. Beata Kołota 

5. Wiesław Kowalski 

6. Adam Michalak 

7. Tomasz Pacek 

8. Szymon Raczyński 

9. Marzanna Szewczyk 

10. Alicja Żaguń 

Nieobecni, usprawiedliwieni Radni: Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, 

Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański. 

Lista obecności Radnych stanowi – zał. nr 1 

Lista zaproszonych gości stanowi – zał. nr 2.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad 

LXXV sesji RM ?  

Radni nie wnieśli.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Kto z Radnych jest za przyjęciem porządku obrad ? 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, 

Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (5) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański 

 

Porządek obrad LXXV sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. 3). 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2023 rok. 

 

A.Kowalska – Skarbnik Gminy – przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Solec Kujawski na 2023 rok.  

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, 

Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (5) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański 

 

Uchwała nr LXXV/507/23 została podjęta jednogłośnie (zał. 4).  



4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Solec Kujawski. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM - przedstawił ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Solec Kujawski.  

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, 

Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (5) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański 

 

Uchwała Nr LXXV/508/23 została podjęta jednogłośnie (zał. 5).  

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM - przedstawił ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 



B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, 

Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (5) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański 

 

Uchwała nr LXXV/509/23 została podjęta jednogłośnie (zał. 6).  

6. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia zakresu prac wykonywanych na potrzeby 

ochrony przyrody dotyczących pomników przyrody na terenie Gminy Solec Kujawski. 

 

C. Ball – Dyrektor WUM - przedstawił ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia zakresu prac 

wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody dotyczących pomników przyrody na 

terenie Gminy Solec Kujawski. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 



Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, 

Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (5) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański 

 

Uchwała nr LXXV/510/23 została podjęta jednogłośnie (zał. 7).  

7. Podjęcie uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Solec Kujawski z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024. 

 

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie Programu Współpracy 

Gminy Solec Kujawski z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, 

Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (5) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała nr LXXV/511/23 została podjęta jednogłośnie (zał. 8).  



8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Solcu Kujawskim. 

 

I.Konaszewska – Z-ca Dyrektora MGOPS - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Solcu Kujawskim. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, 

Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (5) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała nr LXXV/512/23 została podjęta jednogłośnie (zał. 9).  

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania usług 

wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie dziennej i w formie pobytu 

całodobowego oraz warunki odpłatności za te usługi oraz szczegółowe warunki 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

I.Konaszewska – Z-ca Dyrektora MGOPS - przedstawiła ww. projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 



B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania usług wsparcia krótkoterminowego świadczonego w formie 

dziennej i w formie pobytu całodobowego oraz warunki odpłatności za te usługi oraz 

szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, 

Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (5) 

Andrzej Bąbka , Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański 

 

Uchwała nr LXXV/513/23 została podjęta jednogłośnie (zał. 10).  

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 29 września 2023 r. 

 

Szymon Raczyński – Przewodniczący K. Skarg, Wniosków i Petycji - przedstawił ww. 

projekt uchwały.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – Czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały ?  

Radni uwag nie wnieśli. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 

29 września 2023 r. 

 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 



Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, 

Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk 

PRZECIW (2) 

Adam Michalak, Alicja Żaguń. 

NIEOBECNI (5) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański. 

 

Uchwała nr LXXV/514/23 została podjęta (zał. 11). 

11. Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie wniosku o stwierdzenie nieważności Uchwały 

nr XXIV/222/17 Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim z dnia 24 lutego 2017 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy 

Solec Kujawski w części obrębów geodezyjnych: Przyłubie, Wypaleniska, Makowiska, 

Otorowo. 

Radna Agnieszka Dorawa – przedstawiła ww. Stanowisko RM. 

 

B. Czaki – Przewodniczący RM – 

Kto z Radnych jest za przyjęciem w/w projektu Stanowiska ? 

 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bartłomiej Czaki, Agnieszka Dorawa, Justyna Gapska, Beata Kołota, Wiesław Kowalski, 

Adam Michalak, Tomasz Pacek, Szymon Raczyński, Marzanna Szewczyk, Alicja Żaguń 

NIEOBECNI (5) 

Andrzej Bąbka, Grażyna Bieniek, Dariusz Chojnacki, Mariusz Damrat, Tadeusz Szczepański 

 

Stanowisko RM zostało przyjęte jednogłośnie (zał. 12). 

 

 



12. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Solec Kujawski w roku 

szkolnym 2022/2023. 

K. Małecka  Kierownik Ref. Edukacji – przedstawiła ww. informacje.  

Radni do przedstawionej Informacji uwag nie wnieśli.  

 

13. Wolne głosy i wnioski. 

 

Radny Adam Michalak – w związku z tym, że w miesiącu sierpniu br. odbył się przetarg na 

tereny pod Centrum Logistyczne, to czy została podpisana umowa z firmą, jeśli nie to proszę 

przedstawić jak wygląda sytuacja w tej sprawie. 

Odpowiedzi udzieliła Teresa Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że 

przetarg został rozstrzygnięty, jednak z uwagi na chorobę osoby upoważnionej do 

reprezentowania firmy, przesunięto termin podpisania umowy notarialnej.      

 

Radna Beata Kołota – zgłosiła prośbę o wykonanie tymczasowego przejście dla pieszych w 

miejscu na odcinku gdzie się kończy Polomarket, w stronę drogi nr „10”. Został tam 

rozebrany chodnik z uwagi na budowaną ścieżkę rowerową, przez co jest niebezpiecznie, 

ponieważ bardzo dużo osób przechodzi w tym miejscu jezdnią.  

Odpowiedzi udzieliła Teresa Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego informując, że jest 

to droga wojewódzka i Gmina nie będzie mogła w dowolnym miejscu pomalować pasów. Do 

grudnia br. powinna zostać wykonana ta ścieżka wraz z chodnikiem i oświetleniem ledowym. 

Odpowiedziała też, na często zadawane pytania przez właścicieli domów jednorodzinnych, 

którzy prowadzą w nich równocześnie działalność gospodarczą, że nie ma i nie będzie 

możliwości powstania parkingów po prawej stronie ulicy Leśnej, jadąc w kierunku drogi 

krajowej nr „10”. Dodała, że jest opracowana koncepcja ul. Leśnej, Pani Burmistrz jest 

umówiona z przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego i Zarządu Dróg Wojewódzkich po 

1.11.23 r. na spotkanie w celu omówienia stanu technicznego tej drogi i dalszych planów z 

tym związanych. O wynikach rozmów Radni będą informowani.        

 

Radny Adam Michalak – złożył gratulacje Pani Małgorzacie Niedźwiedzkiej z okazji 40 

lecia pracy w szkole. Podziękował za pracę i zaangażowanie oraz wręczył kwiaty Pani 

Dyrektor.    



Radna Alicja Żaguń – również w imieniu K. Edukacji, Kultury i Sportu, Klubu Radnych 

„Porozumienie dla Solca” oraz w imieniu własnym pogratulowała Pani Dyrektor SP Nr 1 

Małgorzacie Niedźwiedzkiej tak wspaniałego jubileuszu. Radna Alicja Żaguń również 

wręczyła bukiet kwiatów Pani Dyrektor.  

M. Niedźwiedzka – Dyrektor SP Nr 1 – podziękowała za życzenia i kwiaty.  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – dodała, że Urząd również pamięta o tej 

rocznicy i poprosi Panią M. Niedźwiedzką na spotkanie. Dobrze, że Radni wspomnieli dziś o 

tej rocznicy, ponieważ został przygotowany wniosek o przyznanie „Medalu za Zasługi dla 

Solca Kujawskiego” dla Pani M. Niedźwiedzkiej. Dziś jeszcze zostanie przekazany do biura 

Rady Miejskiej.  

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – poinformowała, że w bieżącym 

tygodniu Gmina gościła naukowców z uczelni z Kazachstanu, byli oni głównie 

zainteresowani rekultywacją terenów po byłej Nasycalni. Na to spotkanie został także 

zaproszony dr Irmiński, który przedstawił prezentacje na ten temat. Dodatkowo naukowcy  

zainteresowani byli stacją uzdatniania wody oraz wizytowali Szkołę Podstawową Nr 1.  

B. Czaki – Przewodniczący RM – również podziękował i złożył gratulacje Pani M. 

Niedźwiedzkiej. 

Wspomniał także o jeszcze jednym jubileuszu tj. 25 leciu sprawowania mandatu Radnej RM 

przez Panią Alicję Żaguń. Złożono Radnej gratulacje, życzenia i podziękowania.    

 

14. Zamknięcie sesji. 

B. Czaki – Przewodniczący RM  - podziękował za udział w sesji RM i zamknął obrady 

LXXV sesji o godz. 14.00.  

 

Bartłomiej Czaki 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim 

 Protokołowała:  

Katarzyna Ciudzińska 


